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En la seva primera etapa com a alcalde de Fornells, Mateu Parera-Nieto s'ha trobat amb un municipi

ric en infraestructures i allunyat de la situaci� econ�mica que pateixen alguns pobles del voltant. El nou acc�s

de l'AP-7 ha de suposar un nou actiu per al poble, el batlle n'�s conscient i �s per aix� que defensa amb for�a

que s'ha d'ampliar l'ofer ta comercial de la zona, com per exemple amb la instalálaci� d'IKEA.

La setmana passada, Cass� de la Selva, va af irmar que estava en una situaci� delicada, prop de la suspensi� de

pagaments. Com est� Fornells en aquest sentit?

Nosaltres estem lluny d'una situaci� tan delicada com �s la que est� passant l'Ajuntament de Cass�, al qual

donem tot el nostre supor t. A Fornells, evidentment, estem patint la situaci� de crisi general que estan patint

totes les administracions, per� venim d'una bona gesti� en l'�mbit municipal i l'estem afrontant amb molta cautela

i tocant de peus a terra. Hem hagut d'aplicar retallades en diferents �mbits, i segur que l'exercici de 2012 ser�

molt m�s complicat. L'estem preparant i l'afrontarem b�.

D'altres pobles s'han queixat de la retallada en les subvencions com la de les escoles bressol.

Aqu� ha passat exactament el mateix. La setmana passada ja va haver-hi una reuni� amb el consell escolar de la

Llar d'Infants i vam plantejar aquest problema. S'haur� d'acabar veient com s'acaba assumint la despesa

d'aquests 200 euros que no rebem de la Generalitat. Val a dir que aquesta despesa ja l'hem hagut d'assumir com

a Ajuntament pel curs passat, perqu� ha sigut amb efectes retroactius. Per� no nom�s �s aix�, �s una caiguda

d'ingressos provinents del fons de cooperaci� estatal; una devallada provinent de les obres. �s una disminuci�

dels ingressos en general.

Aix� vol dir que s'hauran de tirar enrere alguns projectes?

Tenim un seguit de projectes en car tera. Evidentment entrem en una etapa en qu� les administracions locals hem

de ser conscients del moment en qu� estem. Tots tenim projectes pendents i es tracta de prioritzar quins es

poden fer depenent del f inan�ament que hi hagi. Nosaltres afrontarem obres assequibles, per a les quals

tinguem f inan�ament, i el que no farem �s generar un sobreendeutament dels nostres comptes. Tenim en car tera

un projecte de connexi� de la xarxa d'aigua potable de Fornells amb la de Girona, que es dur� a terme quan

disposem del f inan�ament. No ens endeutarem per tirar-la endavant. El mateix cas amb alguns soterraments de

l�nies el�ctriques.

Un dels projectes als quals optava el poble �s a la instalálaci� d'IKEA, per� sembla que la Generalitat tanca la

por ta a que els municipis de l'�rea urbana puguin tenir grans super f�cies comercials. Quina visi� en t�?

Aquest �s un tema que ja ha sor tit molts cops, i no nom�s �s IKEA, sin� que tamb� hi ha altres operadors que

estan disposats a venir al terme municipal de Fornells. L'�nic que demanem nosaltres �s que no es tinguin en

compte �nicament les caracter�stiques demogr�f iques, sin� tamb� les de situaci� i ubicaci� dels nostres termes



municipals. L'any passat, es va aprovar el Pla Director del Sistema Urb� de Girona, que neix de la necessitat de

fer un planejament mancomunat, perqu� els ajuntaments no anem per la nostra banda i la capital per l'altra,

s'estableixen unes regles de joc. Aix� es forma un continu urb�. Tamb� �s cer t que Girona disposa de poques

reserves de s�l, i la mateixa Generalitat ens ha perm�s als municipis del voltant cr�ixer amb grans super f�cies

industrials. A dia d'avui, a Fornells tenim un mili� de metres quadrats de s�l industrial a disposici� de tota l'�rea

urbana de Girona. El que estem dient �s que si IKEA i altres operadors no poden anar a Girona perqu� no t� prou

s�l, cal que la nova normativa tingui en compte les caracter�stiques de l'�rea urbana. Hi ha disposici� de

terrenys, estan al servei de l'�rea urbana de Girona, i entenem que per aix� es poden instalálar aqu�, a Salt o en

qualsevol punt del continu urb�.

Hi ha hagut di�leg amb la Generalitat?

Nosaltres hem posat la proposta sobre la taula, ens hem trobat amb el director general de Comer�, tamb� ens

vam reunir amb la vicepresidenta de la Generalitat quan va visitar el Consell Comarcal. A par tir d'aqu�, nosaltres

ens continuarem movent amb molta cautela, per� hem de fer veure la nostra necessitat i la nostra postura com a

municipi. Quin sentit hauria tingut planejar aquests grans poligons industrials al voltant de Girona, que a m�s

s'han fet amb el vistiplau de la Generalitat, si despr�s no ens deixen instalálar aquest tipus d'actius que a Girona

no hi s�n enlloc. S�n serveis que s'han de posar a disposici� de la gent, i m�s en aquests moments. No pel

servei a una poblaci� de 2.300 habitants, com �s Fornells, que �s el limitant que ens d�na la llei a hores d'ara,

sin� al servei de l'�rea urbana de Girona i com a pol atractiu de cara al sud de Fran�a i el corredor que ens por ta

cap a Barcelona.

I m�s ara que s'ha adjudicat l'obra de l'enlla� de l'AP-7.

�s un punt m�s de connexi�. Quan es parla que fan falta m�s infraestructures, nosaltres les hem posat sobre la

taula. Tenim l'actual A-2 desdoblada f ins l'acc�s de Riudellots, per la zona industrial de Fornells, tenim un enlla�

entre Vilablareix i Fornells amb un pont que passar� per sobre del TAV que ha de generar noves din�miques de

moviment, i a m�s l'acc�s de l'autopista, que �s un atractiu per als sectors comercials per apostar per l'�rea

urbana de Girona. La feina s'ha fet, i s'ha fet ben feta.
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